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Protokoll styrelsemöte 18 april 7024

Plats: Digitall möte Microsoft Teams 18.A0- 2A.0A

Oeltagare: Björn Barle. Kjell Erikssan, Jennica Simesgården, Lennart Hedin och Ann Britt C*rlssan

Argnr 8fi?,472-2525 Säte: Falun

Mötet öppnas

Kjell [riksson är sekreterare för mötet.

Föregående protokolljusterat och underskrivet och inlagt på hemsidan.
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§4 §tyr*lsens konstituera nde med åtfölja nde besl ut
t/ arbets- och ansvarsfördeining

Ordförande: Björn Barle (enligt beslut på årsmötet)

Kassör: Sergei Ljessnoi (omval)

Sekreterare: Kjeil Eriksson

Ledamot: Jennica Simesgården (omval)

Ledamot: Lennart Hedin (nyvali

Ersätta re: ÅnnBritt Carisson (omval)

Ersättare: Karin Westerlund (nyval)

1år
lar
Vald till 2025
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lar
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1år
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2l AtlBjömBarle och Sergei Ljessnoi gernensämt företräder föreningen och tecknar

dess firma.

3l Atl foljande personer får företräda föreningen enligt Swedbanks fullmakt för ideell

förenIng, skriva under ändringsbegäran för ideell forening samt skriva under närnnda

fullmaki som fullmaktsgivare.

Björn Barle L9450326-4139

5er6ei Ljessnoi 1948021A-7435

RFS-ärenden

af Senaste inblick tar huvudsakligen upp information om ftt§ årsmcite den L4 mai.

b/ Märla Frank, som är RFS ombudsman inom kriminalvårdsområdet, har i ett mejl
till oss uttryckt önskemål om att träffa dels sh/relsen och dels övriga medlemmar på

ett medlemsmöte den 19 septernber för att " Presentera hennes ansvarsområde och

leta efter återkommande strukturer för att finna synergieffekter''. Vi ser fram emot ett
sådant möte med styrelsen men är mer tveksamma till ett medlemsmöte då vi tror att
intresset från våra medlemmar inte är särskilt stort, då 99% är ställföreträdare. Björn

tar kontakt med Märta för vidare planering.
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c/ Vid RFS årsmöte den 14 maj kommer det att röstas om ett förslag till nya stäclgar för
riksförbundet. I korthet är de viktigaste förändringärna:

1/ Riksförbundet frivilliga samhällsarbetare byter namn till Frivilliga samhällsarbetare.

2/ Möjligh*t tilI natione llt medtemskap utan koppling till lokalförening.

3/ Förbundet tar över medlemsadministrationen inklusive ansvarsforsäkringens.

4/ Nuvarande årsmöte varje år blir i stället en stämmä vartannat år och skall enligt
törslagel ge stärkt medlemsdemokrati och lokalföreningarna behåller nuvarande form
med ombud.

Vi diskuterade hur vivid årsmötet skall ställa oss till förslaget titl nya stadgar. En

negativ synpunkt med förslaget är att det har presenterats först i samband med att
årsmöteshandlingarna offentliggjordes vilket gör att lokalföreningarna inte haft
tillräckligf tid att utröna vad förändringen betyder för den enskilda lokalföreningen. [n
pcsitiv synpunkt är att förslaget innehåller förändringar som syftar till att öka antalet

medlemmar och är anpassat till vad många andra föreningar gjort under senare tid.
Förslaget bör av dessa anledningar antas i år och inte skjutas fram till nästa RFS-

årsmöte.

Vi beslöt att Björn mejlar de ledamöter som inte var närvarande på styrelsemötet att
Iäsa igenom forslaget till stadgeändringar och att vivid medlemsmötet den 23 april
kommer överens om hur föreningen skall rösta på RFS årsmöte den 14 maj.

§e Samverkan med Öfnn och andra myndigheter
a/ Vi diskuterade vilka frågor som skall tas upp vid medlemsmötet den23 april. Björn

har fått in ett antal frågor från medlamrnar som skall kompletteras med tidigare
frågestäilningar. Björn lägger till några frågor och mejlar Ö15.

§l Verksamhetens inriktning och omfattning
a/ Vårt årsmötesprotokoll kommer att vära klart och underskrivet under nästa vecka,

b/ Vårens progräm.

Möte med ÖtS den 2J april.l"L medlemmar anmälda förutom styrelse. Björn skickar ut
en påminnelsemejl.

Lennart har haft kontakt med två förefäsare när det gäller medlemsmöte om demens.

Om och när dessa har möjlighet ätt delta är ännu ej klart. Lennart fortsätter
undersöka.

§f Ekonomi och medlemssituation

a/Vihar för närvarande 127 medlemmar, en ökning med två sedan årsskiftet.
bl Vär ekonomi är 6od.
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§8 Fiireningens hemsida och kontäktuppgifte r

af Jennica uppdaterar löpande föreningens hemsida med aktuella aktiviteter så fort

datum är fastställda. Åndringen av texten på vår pörtalsida enligt förra styrelsemötets

beslut är nu genomförd,

övriga frågor

a/ lnga övriga frägar.

Styrelsemöten 2A74

a/ Preliminärt datum för våren 2A24 - 22/5. Beslut om mötena skall ske fysiskt eller

digitalt tas inför varje enskilt möte.

MÖtet avslutas

Kj e I I Erikss o n. Se k rete ra re
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